
RESUM MESA DE NEGOCIACIÓ DIMARTS 14 DE MAIG 

Canvi de criteri i amortitzacions de places 
 
Us traslladem que a la mesa de negociació del dimarts 14 de maig ens van anunciar 
que el criteri respecte de cobrir les jubilacions ha canviat i l'amortització d'algunes 
places és una nova realitat a la Universitat. Fins ara les jubilacions, a pesar de la taxa 
de reposició, s'han anat cobrint normalment i de manera quasi automàtica.  
 
Volem denunciar que aquest canvi de criteri respecte a les jubilacions és intolerable i 
sostrau capacitat negociadora per a una nova RLT. L'amortització de qualsevol plaça o 
qualsevol canvi en la RLT ha de portar-se a la mesa de negociació. Però en aquest cas 
la decisió sembla que ja està presa sense ni tan sols haver-la plantejada. 
Reiteradament hem manifestat que és una temeritat canviar la RLT abans de concloure 
els processos de consolidació i pensem que l'endarreriment de les convocatòries que 
constatem són conseqüència d'aquest desig de la gerència de fer una RLT “a mida” 
d’algú.  
És lamentable que un equip de govern que es presentava com a recuperador de drets 
perduts, agafe les tisores de les retallades tot just començar.  
 
El manteniment d'un lloc de treball després que un treballador o treballadora es jubile és 
innegociable i, fins ara, compartíem amb els equips de direcció aquest principi. És molt 
decebedor comprovar com l'ocupació i el manteniment dels llocs de treball ja no és una 
prioritat i des del sindicat STEPV-UJI reiterem la nostra voluntat de lluitar per una RLT 
amb transparència i debatuda democràticament. 
  
Reducció de jornada per cura de fills/filles  
 
Volem comunicar-vos una bona notícia que va sortir de la mesa de negociació: 
l’adopció per part de la Universitat de millores en les condicions del personal amb 
reducció de jornada per cura de fills incloses en el Decret 42/2019 del Consell, de 
regulació de les condicions de treball del personal funcionari de l’Administració de la 
Generalitat. Tot això a l'espera de negociar més endavant l'adaptació d’altres aspectes 
del dit Decret a la Universitat.  
 
Altres temes debatuts i aprovats  
 
En el punt 3r (Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de barems específics per a 
concursos de professorat ajudant doctor i associat) l’STEPV- UJI ens vam abstenir i 
vam fer la reflexió de la necessitat d’adaptar-los amb la realitat actual. El vicerector ens 
va oferir fer una mesa tècnica exclusiva per a parlar d'aquest tema.  
 
Personal investigador. Vam preguntar al vicerector per la possibilitat de consolidar llocs 
de treball de personal investigador que no estan als plans “Ramón y Cajal” i “Juan de la 
Cierva” sense cap concreció per part del vicerectorat quedant pendent de parlar-ho en 
altres fòrums. 
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